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آموزش و پرورش:

انجام  اتباع  از  نفر  اینکه سنجش سلامت ۳۴ هزار  بیان  با  قاسمی  سالار 
حدود اتباع  دانش آموزان  تعداد  می شود  پیش بینی  گفت:  است   شده 

۸۰ هزار نفر باشند.
سنجش  از  کشور  استثنایی  پرورش  و  آموزش  سازمان  رئیس 
گفت:  و  داد  خبر  خارجی  اتباع  نوآموزان  از  نفر  هزار   ۳۴ سلامت 
مراجعه  فرزندانشان  سنجش  برای  داریم  درخواست  اتباع   از 

کنند.
 به گزارش ایسنا، سالار قاسمی با بیان اینکه سنجش سلامت ۳۴ هزار نفر 
از اتباع انجام شده است گفت: پیش بینی می شود تعداد دانش آموزان اتباع 

حدود ۸۰ هزار نفر باشند.
 وی افزود: از اتباع می خواهیم برای سنجش دانش آموزان مراجعه کنند تا 

دچار مشکل برای ثبت نام بچه هایشان نشوند.

کارگروه سازگاری با کم آبی استان فارس تصویب کرد؛

ممنوعیت کشت برنج با استفاده از آب چاه 
در فارس

جلسه کارگروه سازگاری با کم آبی 
ممنوعیت  مهم  مصوبه  با  فارس، 
آب  از  استفاده  با  برنج  کشت 
این  سراسر  در  کشاورزی  چاه های 

استان همراه بود.
از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
فارس،  منطقه ای  روابط عمومی آب 
سازگاری  کارگروه  جلسه  نخستین 
معاون  ریاست  به  استان  کم آبی  با 
استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی 
و  معاون  مدیرعامل،  حضور  با  و 
و  رئیس  منطقه ای،  آب  مدیران 
کشاورزی،  جهاد  سازمان  مدیران 
آبفا  شرکت  مدیران  و  مدیرعامل 
فارس، برگزار و پیرامون سه دستور 

کار، تبادل نظر شد.
عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
با  جلسه،  این  در  فارس  استانداری 
بر  حاکم  اقلیمی  شرایط  به  اشاره 
این استان، بر لزوم اتخاذ تصمیماتی 
بخش های  در  آب  توزیع  پیرامون 
کشاورزی، زیست محیطی و شرب، 

تاکید کرد.
حمایت  بر  رضایی کوچی،  محمود 
کارگروه  تصمیمات  از  استانداری 
تاکید  فارس  کم آبی  با  سازگاری 
تصمیمات  که  کرد  خاطرنشان  و 
و  بررسی ها  براساس  کارگروه  این 
اظهارنظرهای کارشناسی و با هدف 
جلوگیری از مواجهه استان با تنش و 

بحران آبی اتخاذ می شود.
مدیره  هیئت  رئیس  و  مدیرعامل 
دبیر  و  منطقه ای  آب  شرکت 
کارگروه سازگاری با کم آبی فارس 
نیز گفت: در این جلسه پیرامون سه 
دستور کار شامل بررسی نحوه اقدام 
بررسی  برنج،  کشت  درخصوص 
نحوه رهاسازی حقابه زیست محیطی 
تالاب بختگان و وضعیت تأمین آب 
شرب و راهکارهای ممانعت از بروز 
تنش آبی در سال پیش رو، تبادل نظر 

و تصمیم گیری می شود.
سیاوش بدری با ترسیم سیمای کلی 
از وضعیت منابع آب تجدیدپذیر در 
را  مهم  مباحث  از  یکی  استان،  این 
آب  تأمین  پیرامون  تصمیم گیری 
لزوم  بر  و  ذکر  کشاورزی  بخش 
راهکارهای  اتخاذ  به  جدی  توجه 
مصرف  کاهش  به  منجر  اثرگذار 

آب در این حوزه تاکید کرد.
آب  شرکت  اینکه،  بیان  با  بدری 
مدیریت  خواستار  فارس  منطقه ای 
منابع  از  آب  تخصیص  در  مطلوب 

شد  کشاورزی  بخش  به  سطحی 
اختیار  اینکه  به  توجه  با  افزود:  و 
کشت  درخصوص  تصمیم گیری 
برنج به مدیریت استان واگذار شده، 
برای  راهکارهایی  اجرای  و  تدوین 

مدیریت این بخش ضروریست.
کم آبی  با  سازگاری  کارگروه  دبیر 
زمان  در  کرد:  خاطرنشان  فارس 
توجه  با  و  درودزن  سد  احداث 
زمان،  آن  هوایی  و  آب  شرایط  به 
این  پائین دست  کشتزارهای  وسعت 
بوده،  هکتار  هزار   ۳۸ حدود  سد 
حال آنکه اکنون بیش از 1۰۰ هزار 
استان  و  دارد  وجود  کشتزار  هکتار 
خشکسالی  درگیر  سالهاست  نیز 

است.
عنوان  به  برنج  کشت  تداوم  بدری 
نقاط  در  پُرآب بر  محصول  یک 
مختلف استان فارس را غیرضروری 
ارزشمند  منابع  اتلاف  به  منجر  و 
اندیشیدن  خواستار  و  دانست  آب 
برای  مختلف  راهکارهای  اجرای  و 
بخش  در  آب  مصارف  مدیریت 
این جلسه،  ادامه  در  شد.  کشاورزی 
کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
داشتن  لزوم  به  اشاره  با  نیز  فارس 
نگاهی حمایتی نسبت به کشاورزان، 
مدیریت مصارف آب در این بخش 
را به واسطه شرایط اقلیمی حاکم بر 

استان، یک الزام دانست.
مجتبی دهقان پور ضمن تاکید براینکه 
در بخش کشاورزی نمی توان با نگاه 
و رویکرد سلبی صرف، ورود کرد، 
برداشت  محدودیت  اعمال  خواستار 
و  نقاط  در  زیرزمینی  منابع  از  آب 
دشت های بحرانی شد و در عین حال 
اقتصاد  برای معیشت و  چاره اندیشی 
مورد  را  کشاورزان  و  کشاورزی 

تاکید قرار داد.
استان  آبفا  شرکت  مدیرعامل 
جلسه،  این  از  بخشی  در  نیز  فارس 
وضعیت  از  کلی  سیمای  ترسیم  به 
این  مختلف  مناطق  در  شرب  آب 
استان پرداخت و بر ضرورت اجرای 
با  توسعه ای  و  اصلاحی  پروژه های 
هدف مقابله با بروز یا تشدید تنش 
آبی در تابستان پیش رو تاکید کرد.

اقدامات توسعه ای  به  اشاره  با  شبانی 
سال  طی  شده  اجرایی  اصلاحی  و 
فارس،  آبفا  شرکت  توسط  گذشته 
همتی   2 اعتبارات  تأمین  اهمیت 
مد  عمرانی  برنامه های  اجرای  برای 

نظر این شرکت را یادآور شد.

جمعیت  اینکه  بیان  با  ایران  داخلی  متخصص  پزشکان  جامعه  رئیس 
سالمندان کشور هر روز در حال افزایش است، گفت: بر اساس هرم سنی 
و جمعیتی باید قاعده هرم را جوانان زیر 1۵ سال تشکیل دهند و رأس 
افراد بالای ۶۵ سال که متاسفانه تناسب این هرم در حال برهم  هرم را 

خوردن است.
به گزارش ایسنا، دکتر ایرج خسرونیا گفت: حدود ۳۰ سال گذشته  فقط 
متوجه  اخیر  سال  چند  طی  ولی  بود  سالمند  کشور  جمعیت  درصد  پنج 
شدیم که این رقم به 1۰ درصد افزایش یافته است. بدین ترتیب بر اساس 
آمار سالهای گذشته در کل جهان از هر 11 نفر یک نفر سالمند وجود 
داشت ولی در سالهای اخیر بطور میانگین  از هر شش نفر در دنیا یک 

نفر سالمند است.
رئیس سی و پنجمین کنگره علمی سالیانه جامعه پزشکان متخصص داخلی 
جهان  سالمندان  جمعیت  یکبار  سال  صد  هر  داریم  انتظار  گفت:  ایران 
دوبرابر شود؛ اما متاسفانه در ایران هر 2۰ تا ۳۰ سال جمعیت سالمندان 
دو برابر می شود و اگر سیاستگذاری درستی در کشور انجام نشود با رشد  

انفجاری جمعیت سالمندان کشور، مشکلات متعددی نیز خواهیم داشت.
درمانی  امکانات  و  متخصص  پزشک  به  سالمندان  افزود:  خسرونیا 
نیاز دارند  اختصاصی همچنین مکان های ورزشی و تفریحی خاص خود 
که روی کاغذ استانداردهایی برای آن نوشته و تدوین شده اما در واقع 

چیزی بطور جدی و مشهود نمی بینیم.
انجمن  به عنوان یک  ایران  وی گفت: جامعه پزشکان متخصص داخلی 
علمی بزرگ متشکل از متخصصان رشته های مختلف )بالغ بر ۹ رشته زیر 
گروه طب داخلی( سعی کرده تا امسال در سی و پنجمین کنگره علمی 
ابعاد  به  رازی  همایشهای  مرکز  در   1۴۰۴ اردیبهشت   2۶ تا   2۳ سالانه 
مختلف طب سالمندی و تازه های امراض داخلی بپردازد و مطالب علمی و 

کاربردی برای همکاران ارائه کند.
استاد پیشکسوت دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، افزود: متاسفانه در 
تخصص  دوره های  گذراندن  برای  استقبال  کاهش  شاهد  اخیر  سال های 
بلکه  ایران  در  تنها  نه  مسئله  این  که  هستیم  پزشکی  تخصص  فوق  و 
از ظرفیت های دورهای  نیز مطرح  است و بسیاری  اروپا  در آمریکا و 

تخصص و فوق تخصص خالی از متقاضی مانده است.
خسرونیا گفت: طب داخلی، مادر پزشکی است و باید این رشته تقویت 
شود؛ به همین خاطر در بسیاری از کشورهای جهان پزشکان متخصص 

بیمارستانی یا در اصطلاح هاسپیتالیست تربیت می کنند که به نوعی یک 
متخصص جامع در بیمارستان محسوب می شود و تمام بخش های داخلی 
و تخصصی، آی. سی. یو، سی. سی. یو، آندوسکوپی و اسپیرومتری... را 

تحت نظارت و مدیریت درمانی خود دارند. 
وی افزود: این فرد )هاسپیتالیست( یک متخصص داخلی آموزش دیده 
فوق  پزشکان  به  را  بیماران  ضرورت  و  تشخیص  صورت  در  و  است 
تخصص ارجاع می دهند؛ اما در دانشگاه های ایران رشته ای با این عنوان 
وجود ندارد و بهترین توصیه  راه اندازی این رشته در دانشگاه های مادر 

است.
بنابر اعلام روابط عمومی جامعه پزشکان متخصص داخلی ایران، خسرونیا 
گفت: امیدواریم مسئولان توصیه من را مورد توجه قرار دهند تا با تقویت 
بیماران و  از سردرگمی  راه اندازی رشته هاسپیتالیست  یا  رشته داخلی و 
صرف هزینه های فراوان بابت تغییر پزشک معالج و رفتن به سراغ فوق 

تخصص های متنوع جلوگیری شود.
رئیس جامعه پزشکان متخصص داخلی ایران با بیان اینکه یک متخصص 
داخلی خبره و با تجربه می تواند با معاینه اولیه و حتی یک جلسه ویزیت 
می کنیم  سعی  افزود:  کند،  کمک  بیمار  موفق  درمان  به  بررسی   و 
دغدغه های اقتصادی و اجتماعی متخصصان داخلی در این کنگره مطرح 
اورژانس،  طب  سالمندان،  طب  پزشکی،  و  علمی  متنوع  مباحث  شود؛ 
بیماری های گوارش و آندوسکوپی، تعرفه های پزشکی و اقتصاد درمان، 
پدیده خودکشی پزشکان، ... موضوعاتی است که مطرح می شود و انتظار 
تربیت  برای  تلاش  که  دقت کرد  باید  برسد.  مسئولان  به گوش  داریم 
رشته های  ایجاد  بجای  بیمارستانی  طب  تخصصی  رشته  دانش آموختگان 

موازی، یکی از اهداف خوب و مهم در آینده باشد.

رئیس سازمان بازرسی کل کشور:رئیس جامعه پزشکان متخصص داخلی مطرح کرد؛

مدیران مقصر در ترک فعل باید پاسخگوی 
خسارت ها باشند

هیچ دستگاهی از نظارت مستثنی نیست

کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
مدیری،  البرز  استاندار  اینکه  بیان  با 
امور  بر  مسلط  و  پیگیر  میدانی، 
به  اشاره  با  و  است  استان  اجرایی 
اجرای  بر  مؤثر  نظارت  ضرورت 
صحیح قوانین، خواستار برخورد قاطع 
با ترک فعل مسئولان و بهره گیری 
دستگاه های  ظرفیت  از  کامل 
مردم مشکلات  رفع  برای   نظارتی 

شد.
ذبیح الله  البرز،  از  ایلنا  گزارش  به 
خدائیان، رئیس سازمان بازرسی کل 
اردیبهشت   1۴ یکشنبه  روز  کشور 
اداری  شورای  جلسه  در   1۴۰۴ ماه 
مسئولان  کرد:  اظهار  البرز،  استان 
مدیریتی  کوتاه  فرصت  قدر  باید 
برای  الهی  نعمتی  را  بدانند و آن  را 
چرا  کنند،  تلقی  مردم  به  خدمت 
بار  مسئولیت ها  قیامت،  فردای  که 
همراه  به  سنگین تری  پاسخگویی 

دارند.
برخی  فعل  ترک  اینکه  بیان  با  وی 
و  جرم  ارتکاب  زمینه  مدیران 
تجاوز  چون  حوزه هایی  در  تخلفات 
ساخت وسازهای  و  ملی  اراضی  به 
است،  کرده  فراهم  را  غیرمجاز 

افزود: دستگاه های اجرایی موظف اند 
و  شوند  عمل  وارد  مؤثر  و  به موقع 
قضایی  دستگاه  به  کار  ندهند  اجازه 
بکشد. هر جا که نشانه ای از تخلف 
پای  رد  باید  آن  از  پیش  می بینیم، 

قصور مدیریتی را پیگیری کرد.
سازمان  کرد:  تأکید  خدائیان 
نظارت  دستگاه ها  همه  بر  بازرسی 
ضرر  بروز  صورت  در  و  دارد 
می تواند  بیت المال،  به  زیان  و 
ارائه  خسارت  جبران  دادخواست 
این  پیشنهادات  همچنین  دهد. 
سازمان لازم الاجراست و در صورت 
برای  قانونی  تبعات  بی توجهی، 

مدیران در پی خواهد داشت.
کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
مسئولان  مؤثر  تعامل  از  قدردانی  با 
استان،  نظامی  و  قضایی  اجرایی، 
البرز را مستعد توسعه دانست  استان 
همین  ادامه  با  کرد:  خاطرنشان  و 
از  بسیاری  می توان  همکاری ها، 
گشود.  را  استان  چندساله  گره های 
اگر قوانین حمایت از تولید، تسهیل 
به درستی  جمعیت  جوانی  و  مجوزها 
نیز  سال  شعار  تحقق  شود،  اجرا 

ممکن خواهد بود.

عضو شورای اسلامی شهر شیراز مطرح کرد؛

 طرح محلات مسجدمحور شیراز
الگویی برای دیگر کلانشهرها

شهر  اسلامی  شورای  عضو 
»محلات  طرح  دو  اجرای  شیراز 
»محرومیت زدایی«  و  مسجدمحور« 
برای  الگویی  را  شیراز  در 

کلانشهرهای دیگر خواند.
سرویس خبری/خدیجه غضنفری: 
پیش  نطق  در  هاجری  محمدرضا 
سال  انتخاب  از  خود  دستور  از 
و  ترویج  سال  به عنوان   1۴۰۴
حوزه های  در  فرهنگی  گسترش 
با توافق  سخت افزاری و نرم افزاری 
خبر  شیراز  شهرداری  و  شورا 
به  دادن  پایان  ضرورت  بر  و  داد 
تصمیم گیری های جزیره ای در تمام 
عرصه های مختلف مدیریت شهری 

تأکید نمود.  
شهر  اسلامی  شورای  عضو  این 
»محلات  طرح  دو  اجرای  شیراز 
»محرومیت زدایی«  و  مسجدمحور« 
برای  الگویی  را  شیراز  در 
و  خواند  دیگر  کلانشهرهای 
واحد  مدیریت  تقویت  خواستار 
مبتنی  منطقی  کار  تقسیم  و  شهری 

بر واقعیت ها شد. 
جلسات  برگزاری  همچنین  وی 
ادوار گذشته  با شهرداران  مشترک 
باغ  در  پیشین  شوراهای  اعضای  و 
برای  مؤثر  اقدامی  را  نما  جهان 
استفاده از تجربیات گذشته دانست 

و اعلام کرد شیراز با بیش از 2۰۷ 
هزار کرسی شورا در سطح کشور، 
مورد  و  سالم  مردمی  نهادهای  از 

اعتماد مردم است.  
اشاره  با  شیراز  شهر  شورای  عضو 
در  خدمت  زمان  مدت  افزایش  به 
تبلیغات زودرس  از  شوراها، پرهیز 
و  شورا  بین  همدلی  و  انتخاباتی 
شهرداری را کلید موفقیت خدمات 

شهری عنوان کرد. 
تشویق  برای  وی  خواستار طرحی 
به  شهرداری  مجرد  کارمندان 
حمایتی  بسته های  ارائه  با  ازدواج 
این  ماندن  تأکید کرد مجرد  شد و 
افراد با وجود امنیت شغلی و مزایای 

مناسب، قابل دفاع نیست.  
هاجری در پایان با اشاره به اهمیت 
سازنده  نقد  اجتماعی،  سرمایه  حفظ 
را هدیه ای الهی خواند و از مسئولان 
خواست با پاکسازی عدسی افکار از 
تصویری  بخشش،  و  محبت  طریق 
ترسیم  شهری  زندگی  از  شفاف تر 

کنند. 

شهردار منطقه یک شیراز؛

احداث پل عابر پیاده  میدان مطهری، گامی 
در ارتقای ایمنی و روان سازی ترافیک شهری

گفت:  شیراز  یک  منطقه  شهردار 
پیاده  عابران  ایمنی  ارتقای  راستای 
عملیات  خودروها،  تردد  تسهیل  و 
ضلع  در  پیاده  عابر  پل  احداث 
آغاز  مطهری  میدان  جنوب غربی 

شد. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
ارتباطات و امور فرهنگی شهرداری 
منطقه یک شیراز قائدی گفت: این 
کندر  رفوژ  حذف  از  پس  پروژه 
محدوده،  این  ترافیکی  رفع گره  و 
و  حمل ونقل  معاونت  مشارکت  با 
و  سرمایه گذاری  سازمان  ترافیک، 
شهرداری منطقه یک شیراز اجرایی 
 1۵۰ بر  بالغ  آن  ارزش  و  شده 

میلیارد ریال است.
 شهردار منطقه یک شیراز با اعلام 
به  مطهری  میدان  گفت:  خبر  این 
پرتردد  محورهای  از  یکی  عنوان 
شهر، همواره نیازمند زیرساخت های 
ایمن و کارآمد برای عبور عابران 
احداث  است.  بوده  خودروها  و 
موجب  نه تنها  پیاده،  عابر  پل  این 

می شود،  شهروندان  ایمنی  افزایش 
روان سازی  در  مؤثری  نقش  بلکه 

ترافیک منطقه دارد.
ادامه  در  اقدام  این  افزود:  وی 
در  یک  منطقه  شهرداری  رویکرد 
و  شهری  زیرساخت های  توسعه 
ارتقای سطح خدمات به شهروندان 
در  مؤثر  گامی  و  شده  انجام 
و  پویا  ایمن،  شهری  تحقق  مسیر 

انسان محور است.
این  از  بهره برداری  با  است  گفتنی 
پل، مسیر رفت وآمد شهروندان در 
شهری  معابر  شلوغ ترین  از  یکی 
و  شد  خواهد  سریع تر  و  ایمن تر 
و  تصادفات  کاهش  برای  زمینه 

سوانح فراهم می آید.

در جلسه ای که با حضور امین کهوا معاون استاندار فارس؛ مدیر عامل 
و اعضای هییت مدیره شرکت جهاد نصر برگزار شد، بر اهمیت ارتقای 

امنیت داده های ورودی و خروجی ادارات استان تاکید شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس؛ 
امین کهوا در نشستی با مدیر عامل و اعضای هییت مدیره شرکت جهاد 
نصر استان موضوع دو سامانه کلیدی برای یکسو سازی جریان داده و 

ایجاد کیوسک ورود و خروج امن اطلاعات به شبکه مطرح شد. 
به دلیل  استاندار ضمن تاکید بر لزوم رعایت پدافند غیرعامل   معاون 
وجود تهدیدات و حملات سایبری بر اهمیت این سامانه ها برای ارتقای 

امنیت و تسهیل فرآیندهای داده ای در استان تأکید کرد.
کهوا ضمن اشاره به سهامی عام بودن این شرکت و همچنین سهامدار 
بودن بیش از ۹۵ درصد از خانواده های معظم شهدا و ایثارگر در این 

پروژه  افزود، استانداری فارس همواره به حمایت از این عزیزان و توجه 
به نقش آنها در توسعه استان خواهد پرداخت. 

وی گفت : هدف از این حمایت ها، ارتقای روحیه همدلی و همکاری 
در پروژه های کلان استان می باشد.

معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری فارس:

آمار شگفت انگیز ازدواج برای افراد بالای 
۵۰ سال در سال ۱۴۰۳

ثبت  سازمان  جمعیت  رصد  مرکز 
 ۳2 از  بیش  ثبت  از  کشور  احوال 
هزار واقعه ازدواج برای افراد بالای 

۵۰ سال در سال 1۴۰۳ خبر داد. 
در سال 1۴۰۳ تعداد 22 هزار و ۶۶۹ 
بالای ۵۰ سال  مردان  ازدواج  واقعه 
و در این مدت برای ۹ هزار و ۵2۷ 
 ۵۰ بالای  زنان  ازدواج  واقعه  مورد 

سال در کشور ثبت شده است.  
رصد  مرکز  ایرنا،  گزارش  به   
جمعیت سازمان ثبت احوال کشور 
واقعه  هزار   ۳2 از  بیش  ثبت  از 
ازدواج برای افراد بالای ۵۰ سال در 

سال 1۴۰۳ خبر داد. 
 بر اساس آمار مرکز رصد جمعیت 
کشور، در سال 1۴۰۳ تعداد ۳2 هزار 
و 1۹۶ مورد ازدواج در گروه سنی 

ثبت  به  کشور  در  سال   ۵۰ بالای 
 22 تعداد  این  از  که  است  رسیده 
مردان  ازدواج  واقعه   ۶۶۹ و  هزار 
بالای ۵۰ سال و در این مدت برای 
ازدواج  واقعه  مورد   ۵2۷ و  هزار   ۹
زنان بالای ۵۰ سال در کشور ثبت 

شده است. 
براساس این گزارش، این ازدواج ها 
مختلف  سنی  در گروه های  افراد  با 

انجام شده است.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس و دبیر شورای فرهنگ 
عمومی بر لزوم بازتعریف فرهنگ شهروندی، سرمایه اجتماعی و چالش 

دینداری تأکید کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل فرهنگ و 
با اشاره به اینکه فارس با مرکزیت،  ارشاد اسلامی فارس مهدی رنجبر 
با  که  سرزمینی  است؛  فاخر  فرهنگی  و  کهن  تمدنی  میراث دار  شیراز 
تلفیق دین، هنر و حماسه هویتی بی بدیل در جغرافیای فرهنگی ایران و 
اسلام یافته است، در جلسه شورای فرهنگ عمومی گفت: شیراز به عنوان 
سومین حرم اهل بیت )ع( و خاستگاه اندیشه های ناب، عرفانی ادبی و 
الگوهای  به  دهی  ظرفیت شکل  که  است  برخوردار  جایگاهی  از  دینی 

نوین فرهنگ عمومی را داراست.
دبیر شورای فرهنگ عمومی استان افزود: در شرایط کنونی ضرورت باز 
»فرهنگ  اساسی  محور  سه  پایه  بر  فرهنگی  سیاست های کلان  تعریف 
پیش  از  بیش  دینداری«  »چالش  و  اجتماعی«  »سرمایه  شهروندی«، 
بنیان های  مثلث  یک  اضلاع  مثابه  به  که  محوری  سه  می شود؛  احساس 

توسعه متوازن فرهنگی استان را شکل می دهند.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان همچنین خبر داد: همزمان با دهه 
کرامت، نمایشگاه عکس »در امتداد نور« شامل آثار جمعی از عکاسان 

اعتاب مقدس ایران اسلامی در شیراز آغاز به کار کرد.
دبیر شورای فرهنگ عمومی استان فارس، خاطرنشان کرد: نمایشگاه »در 
امتداد نور«، به همت روابط عمومی آستان مقدس حضرت شاهچراغ علیه 
السلام و همکاری سازمان فرهنگی اجتماعی شهرداری شیراز و اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس، تا 1۹ اردیبهشت ماه در شبستان امام 

خمینی )قدس سره(، برپا خواهد بود
شورای  مشترک  نشست  در  کشور  قرآنی  فرهنگ  توسعه  شورای  دبیر 
فرهنگ عمومی فارس و شورای گسترش توسعه فعالیت های قرآنی این 
استان با تأکید بر اینکه هیچ استانی رقیب استان فارس در تربیت حافظان 
قرآن به صورت متمرکز نیست، این ها را اعتبار و هویتی برای این استان 

دانست و گفت: فارس در هنرهای قرآنی هم می تواند بدرخشد.
فرهنگ  توسعه  شورای  دبیر  حسینی،  مصطفی  حجت الاسلام والمسلمین 
قرآنی کشور گفت: تصمیم برگزاری جلسات شورای توسعه و گسترش 
فعالیت های قرآنی به صورت مستقل از شورای فرهنگ عمومی چندی 

است که ابلاغ شده است.
دبیر شورای توسعه فرهنگ قرآنی کشور با بیان اینکه کار قرارگاه تجربه 
خوبی است، گفت: در کار قرارگاهی سازمان ها و نهادها از لوگو سازمان 

خود گذشته و همه پیوسته زیر چتر قرآن یک عملیات قرآنی را با تعامل 
و هم افزایی انجام می دهند.

تربیت  در  فارس  استان  رقیب  استانی  هیچ  اینکه  بر  تأکید  با  حسینی 
حافظان قرآن به صورت متمرکز نیست، این ها را اعتبار و هویتی برای 
این استان دانست و گفت: فارس در هنرهای قرآنی هم می تواند بدرخشد.
توسعه  سند  اینکه  بیان  با  مشترک  نشست  این  در  نیز  فارس  استاندار 
گردشگری استان در شورای برنامه ریزی در دست تدوین است، گفت: 
قطعاً بخشی از سند توسعه گردشگری استان به الزامات سومین حرم اهل 
بیت )ع( اختصاص دارد و آن را به صورت جدی مورد توجه قرار دادیم. 
در این برنامه از فعالان طرح زندگی با آیه های قرآنی که هر روز دو آیه 
برنامه های  استفاده در  بصورت منسجم در سراسر کشور منتشر و مورد 

روزانه قرار می گیرد نیز تکریم به عمل آمد.
حسینعلی امیری،  اظهار کرد: طبیعتاً اولین وجهه بارز سومین حرم اهل 
بیت )ع( جنبه دینی و مذهبی است؛ این صفت در دل خود حاوی بخش 
اساسی از هویت ساکنان این سرزمین است و باید در مقام برنامه ریزی و 

اجرا به بهترین شکل چهره دینی شیراز را برجسته کنیم.
وی با بیان اینکه سومین حرم اهل بیت )ع( دارای ظرفیت زیادی است، 
راستای  در  هم افزایی  با  باید  را  شیراز  مختلف  ویژگی های  باید  گفت: 

توسعه شیراز استفاده کنیم.
استاندار فارس با تصریح اینکه سند توسعه گردشگری استان در شورای 
توسعه  سند  از  بخشی  قطعاً  گفت:  است،  تدوین  دست  در  برنامه ریزی 
گردشگری استان به الزامات سومین حرم اهل بیت )ع( اختصاص دارد و 

آن را به صورت جدی مورد توجه قرار دادیم.
آن  دنبال  به  و  حاشیه نشینی  اینکه  بر  تأکید  با  ادامه  در  فارس  استاندار 
آسیب های اجتماعی در شأن سومین حرم اهل بیت )ع( نیست، گفت: 
باید برنامه ریزی های فرهنگی در استان مبتنی بر دین، حماسه و هنر باشد.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس تاکید کرد؛


